
 

   

  

Protokoll styremøte 13.-14.06.2024 
Sted: Justøya 

Tilstede: Petrin Eide, Vilja Jeksrud, Solfrid Strand, Sisilie Skråmm, Cathrine Heen og Astrid 

Wevling 

Forfall: Birgitte Kristensen og Monica Sæle 

33/24 Godkjenning av innkalling 
Vedtak: innkallingen er godkjent. 

34/24 Godkjenning av protokoll fra styremøtet april 
Vedtak: protokollen for april godkjennes. 

Runde rundt bordet. 

Astrid oppdaterer om arbeid rundt NORNA. Første forfatter på artikkel om leiring i Journal 

og advanced nursing: Positioning the surgical patient - roles, responsibilities and challenges. 

A qualitative study. 

Vilja skal starte i ny jobb. 

Solfrid har deltatt på kassererkurs og nordnorsk seminar. Robot er på plass i Harstad, 3 uker. 

Sisilie møte med AORN vedrørende diatermirøyk. Når det gjelder robotutdanning ved 

OsloMet har det vært stille. Forsøker å finne dato som passer for kirurger med tanke på nytt 

kurs på AHUS. 

Petrin har vært i streik. Hun var i programkomiteen til internasjonal kongress i dagkirurgi i 

Oslo. Det var flere norske operasjonssykepleiere som la frem forskning. Jobbet med 

programmet til seminardagene. Deltok på ledermøte for Operasjonsavdelingen i OUS. Møte 

med NSF vedrørende spesialistgodkjenning. 

51/23 Nettverkssamlinger i april, oppsummering 
Nettverkssamling er dyrt, men bra! Estimerte utgifter til nettverkssamling i april er på ca 

100.000 kroner. Ved hjelp av aktivitetsmidler fra NSF fikk vi dekket halvparten. Temaene på 

nettverkssamlingen var politiske denne gangen. Gode tilbakemeldingene fra 

lokalgruppelederne. Siste foreleser fredag virket lite forberedt. Cathrine sender inn rapporten 

på bruk av aktivitetsmidlene til Sentralt Fagforum. 

Profesjonsmeldingen og opptaksmeldingen er kommet. ABIOK-utdanningen vil bestå. Det er 

forslag om at 10% av utdanningsstillingene skal være med to års masterløp.  

52/23 Seminardager Trondheim 
Vi går igjennom programmet og oppdaterer med frie foredrag. Vi har mottatt fire og alle blir 

antatt i programmet. Petrin sender informasjon. 

Møte med Mari fra Fjell og Fjord. Vi får tilbakemelding om at påmeldingen går litt tregt. Det 

er ca 100 per nå. Utstillerne har fått påminnelse denne uken og nå er det 14 påmeldte. Hva 

gjør ONSF for å promotere? Vi har sendt e-post til alle medlemmer og delt i sosiale medier. 

Vi sender ut oppdatert program med frie foredrag før sommeren. Mari undersøker med 

hotellet og shuttlebuss fra flyplassen til hotellet, hvor ofte og hvor mange? Teknisk support er 

i orden.  

https://doi.org/10.1111/jan.16278
https://doi.org/10.1111/jan.16278


 

   

  

Vi blir enig om å lage en mal over innhold i epost til foredragsholdere. Cathrine finner 

eposten vi har brukt tidligere, redigerer og sender ut på nytt. De kan sende presentasjonen sin 

til oss og vi videresender til Mari. De som ikke får sendt på forhånd, tar med seg på en 

minnepinne til teknikeren. Be om en kort cv og bilde om vi kan dele på nettsiden vår. Vi blir 

enig om at moderatorene sender en e-post til foreleserne og informere med. Har de spørsmål 

som de ønsker fra moderator?  

Vi har tre rom, ett til 45 og to til 20, til nettverkssamlingene. Vi ser på om vi har behov for 

alle tre og gir tilbakemelding til Mari.  

Vi skal ha en QR kode som leder til nettsiden vår (www.nsflos.no) med oppdatert program og 

informasjon om foreleserne. Vi blir enig om tre pauseslides: QR kode, NORNA på Island 

2025 (Astrid) og Harstad 2025 (Solfrid). 

Cathrine utarbeider evalueringsskjema gjennom forms.  

Paneldebatten: Deltagere Tom Ole, Anne Kari, Kine, Jan Thore og Petrin? Vilja får innspill til 

spørsmål til panelet og tar kontakt med deltagerne. 

Nettverkssamlinger 
På lærernettverket sist, presenterte Anne Lind Jølstad USN sin monomaster for 

operasjonssykepleierutdanningen. Dette kan være et tema for neste samling. Signe Berit 

Bentsen kan inviteres til å si noe om RETHOS og revisjonsarbeidet. Petrin ønsker tall på 

søkere og hvor mange som starter på utdanning høsten 2024. Forslag annet tema, kriterier for 

vurdering av masteroppgaver, valg av sensorer. Astrid og Monica tar ansvar for programmet. 

Fag- og ledernettverk. Kan det lages en felles kompetanseportal for alle 

operasjonssykepleierne? Kan det presenteres ulike verktøy for dokumentasjon av 

kompetanse? Hva er vi enig om at skal være en felles minimumskompetanse? Dette kan være 

viktig i fht spesialistgodkjenningen. Dokumentasjon? Vilja og Sisilie utarbeider programmet. 

Lokalgruppeledersamling: Skal vi ha noe felles? Kan Petrin starte med en felles presentasjon 

om spesialist godkjenning og status. Solfrid kan ha en gjennomgang på økonomi. Invitere 

Berit Digre Nord. Er det saker på det ekstraordinære landsmøtet NSF, vedtektsendringer? GF 

2025, stille til valg. Strategisk plan fra NSF. Veileder fra Linda vedrørende publisering på 

fagportalen. Cathrine lager utkast til program. 

35/24 Stipend 2024 
Vedtak: Det er fremkommet nye opplysninger og saken utsettes til august. 

Vi har 10 søkere til masterstipend og 1 reisestipend.  

Kriterier vi vurderer for tildeling: fagsykepleierstilling, lokalgruppeledere og geografisk 

fordeling. Vinnere kunngjøres på seminardagene i Trondheim. Navn er lagret i teams. 

36/24 Økonomi 
Kasserer har en gjennomgang på status ved økonomien. Vi ser på det nye økonomi 

rapporteringsløsning OneStop Reporting (OSR). Solfrid har vært på kurs 7. mai og har fått 

bedre forståelse for systemet. 

http://www.nsflos.no/


 

   

  

Solfrid foreslår et kassererkurs i forkant av styremøtet onsdag 13.11 fra lunsj. Vi spanderer 

lunsj. Solfrid hører om det passer for Berit og inviterer kasserere, fysisk eller digital 

deltagelse. 

37/24 Ekstraordinært landsmøte NSF 
Skal avholdes 27-29. november i Oslo. Petrin kan ikke delta. Hvem kan være hennes 

stedfortreder? Det skal jobbes med nye vedtekter i NSF. Cathrine undersøker om hun kan 

delta. 

15/22 Spesialistgodkjenning 
Helse- og omsorgsdepartementer gav oppdrag til Helsedirektoratet som har ledet utredningen. 

Tre modeller ble foreslått, fullført master, etter fullført videreutdanning eller et program etter 

utdanning/modell legespesialisering. Regjeringen har pekt på syv grupper, ABIOK, 

helsesykepleier og psykiatri/rus. Jordmødrene har autorisasjon fra før. Veien videre. 

To representanter fra NSF ble innkalt til Helse- og omsorgsdepartementet til samtale om 

spesialistgodkjenning. Det kan virke som vi starter litt på nytt. Det foreslås en modell for 

spesialisering for sykepleiere tilsvarende LIS-legene med et 10 års løp (fem års utdanning og 

fem års praksis). 

Ann-Chatrin L. Leonardsen har skrevet et innlegg i dagens medisin Det er forskjell på 

spesialisering av leger og sykepleiere (dagensmedisin.no) 

Et annet innlegg i Sykepleien – Spesialistgodkjenning betyr ingenting i praksis 

(sykepleien.no) 

38/24 Forslag æresmedlem og ildsjel 
Det er kommet et forslag fra Rogaland, støttet av Nordland. Vi sjekker retningslinjen for 

æresmedlem. Utnevnelse av æresmedlem skjer i forbindelse med GF. Forslaget behandles i 

møtet og lagres til GF i Harstad 2025. 

46/23 Logo Operasjonssykepleierne NSF 
Vedtak: Vi vedtar forslag nummer to med grønn bakgrunn i ringen.  

Det kan være at de ulike logoene med forskjellige farger er til ulik bruk. Vi ser at suturnål og 

nåleholder er lik som før. Petrin påpeker at nålen er lite synlig. Hun hører om det er mulig å 

forlenge den ene enden litt.  

39/24 Veileder for publisering på Fagportalen 
Vedtak: Vi godkjenner forslaget fra Linda Eikemo 

Publiseres på fagportalen og på NSF-siden. 

30/24 Inspira 
Det jobbes fortsatt med innhold og dato for skriveseminar. Ann-Chatrin L. Leonardsen ønsker 

å bidra. Vi foreslår at det er en representant fra hver faggruppe. Hege Kaldheim har vært 

invitert tidligere og kan spørres på nytt. 

40/24 Eventuelt 
Astrid videreformidler et spørsmål fra lokalgruppa i Østfold. Det var en situasjon med 

hjertestans hvor anestesisykepleierne forventet at operasjonssykepleierne kunne AHLR. Vi 

https://www.dagensmedisin.no/spesialisering-sykepleier-utdanning/det-er-forskjell-pa-spesialisering-av-leger-og-sykepleiere/639867
https://www.dagensmedisin.no/spesialisering-sykepleier-utdanning/det-er-forskjell-pa-spesialisering-av-leger-og-sykepleiere/639867
https://sykepleien.no/2024/06/spesialistgodkjenning-betyr-ingenting-i-praksis
https://sykepleien.no/2024/06/spesialistgodkjenning-betyr-ingenting-i-praksis


 

   

  

sjekker forskriften (RETHOS 3) og erfaring fra andre foretak. Operasjonssykepleierne skal 

kunne HHLR. Er det foretak som ønsker denne kompetansen hos operasjonssykepleierne, er 

det selvfølgelig positivt. 

Astrid får støtte fra styret på å invitere Edith Gjevjon som «key note speaker» til NORNA 

2025. 

 


